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EDITORIAL POD ČAROU 
Dokončení ze 3. strany
Už vidím, jak tři hlavní skupiny obyvatel se na ty bláhové fan
tazie a utopie tváří. První skupina obyvatel, výrazně minoritní 
skupina profesionálních politiků, mě prohlašuje za ignoranta, 
hrobaře demokracie a kdovíco ještě a ta druhá skupina oby
vatel nadšeně tleská, protože už začínaj mít těch politických 
hrátek a pohádek plné zuby a té třetí je to jako v podstatě 
jedno, což demonstrují účastí ve volbách.
Jak vidno i s obyčejnou DVOJKOU se dá laškovat a o jejím 
vlivu přemýšlet.

A na závěr DVĚ moudra z internetu od neznámého autora:
?. Nemůžete legislativou udělat z chudých prosperující 
a prosperující legislativně odstavit od příjmů. Co 
dostane jeden člověk, aniž by si to odpracoval, to musi 
odpracovat jiný člověk, aniž by za tuto annosi obdržel 
odměnu a nelze rozmnožit bohatství tím, že se rozděli.

2. Vláda nemůže dát nikomu nic, aniž by si to dříve 
nevzala od někoho jiného. Jestliže si polovina lidi 
představuje, že nemusí pracovat, protože se druhá 
polovina o ně postará, a když druhá polovina zjisti,

že není dobré pracovat, protože někdo jiný bezpracně 
dostane to, co oni vytvořili, tak to je začátek konce 
každého národa.

Vážení čtenáři, omlouvám se za záměrnou záměnu „i -y" 
v názvu, ale nějak mě to prostě napadlo. A když už, tak 
pojďme do dalších voleb stím „i", ale s velkým „V".

Ing. Rudolf Jung 
Předseda OHK Most

JOJO
Dokončení ze 3. strany

Ale pojďme к hmatatelnějším a podle mého názoru 
důležitějším „nedodělkům". V kraji nás trápí vysoká 
nezaměstnanost a nedostatek pracovníků s žádanou 
kvalifikací. Práce na zlepšování tohoto stavu jsou 
nikdy nekončícím procesem. Podařilo se nám získat 
nové investory, ti ale často těžko hledají lidi s po
třebným vzděláním, dovednostmi a schopnostmi. 
Pominu, že některým lidem chybí i chuť nechat 
se zaměstnat.

V nelehké práci, směřující ke změně kvalifikační struk
tury v kraji, by mohla ještě intenzivněji pomoci i hospo
dářská komora. Za kraj máme zpracovaný strategický 
dokument nazvaný Krajský akční plán vzdělávání. Čle
nové komory i aktéři Paktu zaměstnanosti Ústeckého 
kraje by určitě měli co říci к případným úpravám profilu

absolventů škol a mohli by ještě více a účinněji pomoci 
v orientaci žáků a studentů na technické a přírodovědné 
vzdělávání.

Zlepšování kvalifikační struktury a větší zaměření 
na technické a přírodovědné vzdělávání budou zkrátka 
i v tomto volebním období důležitými prvky krajské 
politiky.

Před krajskými zastupiteli jsou i další úkoly, jako je so
ciální začleňování a udržení úrovně sociálních služeb. 
Budeme dále pracovat na zlepšování přístrojového 
vybavení ve zdravotnictví a bude pokračovat krajská 
podpora medikům, abychom zlepšili početní stav lékařů 
a zdravotnického personálu.

Důležité bude nepolevit ve zlepšování dopravní infra
struktury, přestože jsme v posledních letech dosti pokro
čili s masivními opravami silnic. Bude třeba pokračovat

se stavbou obchvatů města obcí, využít maximálně 
možností dokončené dálnice D8 a tlačit na Minister
stvo dopravy, aby urychlilo dostavbu dálnice D7 a D6. 
Věřím, že se ve Státním fondu dopravní infrastruktury 
najdou prostředky pro kraj, aby mohl dále zlepšovat 
stav „svých" silnic II. a III. tňdy. Jen dodám, že dopravní 
stavby i další investice jsou vítanými pracovními příleži
tostmi pro firmy, které v našem kraji působí a které jsou 
sdruženy v krajské hospodářské komoře.

Uvedl jsem jen příklady, kde bude mít nové krajské za
stupitelstvo důležité úkoly. Připomenu na závěr, že kraj 
se teprve nedávno stal řádným členem Hospodářské 
a sociální rady Ústeckého kraje, tedy krajské tripartity, 
a bude snaha, aby tato platforma byla maximálně uži
tečná pro další rozvoj kraje.

Oldřich Bubeníček 
Hejtman Ústeckého kraje
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